
KS Novo Polje

ZBRALI SMO SE
KOMUNISTI
NOVEGA POLJA

V četrtek, 8. 10. 1987, smo se
zbrali na sestanku komunisli, ki
prebivamo v krajevni skupnosti
Nove Polje. Kazučarani smo bili
nad udeležbo, saj se je sestanka
udelcžila le petina vseh vabljenih.

Glavna tema sestanka je bila
delovanje družbenopolitičnih or-
ganizacij in delovanje krajevne
samouprave s poudarkom na de-
lovanju komunistov v njenih or-
ganih in aktivistično delo komu-
nistov v okolju, kjer živijo.

V uvodnem delu sta sekretar
OO ZK tov. Janez Verbič in
predsednik KK SZDL tov Franc
Bobnar, orisala delo krajevne sa-
mouprave in delo DPO. Oba sta
izrazila potrebo po aktivnem
vključevanju komunistov v vse
strukture KS. Tojenjihovapartij-
ska dolžnost. ki pa žal v praksi ni
uresničena. Aktiven je le del ko-
munistov, ki so vključeni v OO
ZK Novo Polje in nekaj svetlih

izjem. Pred vrati so volitve novih
organov KS in KK SZDL. Potre-
bujemo svežih kadrov. ki bi nada-
ljevali delo in pripomogli k ures-
ničevanju zastavijenih nalog. Naj-
potrebnejši smo v delovanju ulič-
nih skupnosti in uličnih odborov.
saj ti predstavljajo osnovo za ce-
lotno delo krajevne skupnosti.

Po živi razpravi o sedanjem de-
lu organiziranih sil KS se je izobli-
kovalo ainenje, da moramo najti
način za vključevanje večjega šte-
vila komunistov v delo KS. Ti
morajo biti ogrodnje in gonilna
sila družbenopolitičnega življenja
v KS in predstavljati vzor vsem
ostalim. Žal slaba udeležba na
tem sestanku kaže nasprotno sli-
ko. Nekateri člani so zahtevali, da
ugotovimo, zakaj vsi komunisti
niso pripravljeni sodelovati. Ak-
cijo je treba razširiti tudi na OO
ZK, kjer so oiganiziiani.

Sestanek smo zaključili z misli-
jo, da je takšna oblika sestajanja
dobrodošla in nujna in da pred-
stavlja le začetek širšega vključe-
vanja vseh komunistov v delo KS.
S podobnim delom bomo Se nada-
Ijevali v upanju. da se nam prik-
ljučijo tudi drugi.

OO ZK Novo Polje


